# 八天土耳其,杜拜見聞遊 8 Days Turkey, Dubai Discover Tour



#### 獨家精心安排 / Exclusive arrangement:

- 確保迪拜、伊斯坦布爾市區國際品牌 5 星酒 / Stay at International brand 5 star hotel in Istanbul and Dubai.
- 全程無購物、無指定自費、無固定小費,真正品質 / No shopping tour, no designated expenses and designated tips.
- 伊斯坦布爾精華景點全含,品嘗純正的土耳其風味餐 / Well-selected attractions in Istanbul and opportunities to taste local turkish food.
- 迪拜重要景點含入內參觀門票,參與迪拜世博會 / Tickets to important attractions are included in the United Arab Emirates as well as an opportunity to take part in the Expo 2020 Dubai
- 根據訂單要求提供國語或英語導遊(或司兼導)服務 / Arrange for English-speaking tour guides (or driver guide).

團號 Code	成人 Adult	單人房差 Single Suppl	小童 12 歲以下 Child under 12 years old	
			佔床 with bed	不佔床 without bed
TDK8	\$2299	\$680	\$2299	\$1949

- \*參團旅客需持有出發地航班起飛前 72 小時之內的紙質核酸檢測陰性證明、完全疫苗接種證書 以及包含 COVID-19 的旅遊 保險;
- \*團隊提供旅途中必要的核酸檢測協助服務:前往迪拜(費用另付,約 US\$50/位/次)、返回澳洲(費用另付,約 US\$50/位/次);
- \*土耳其是一個盛行小費的國家,一般如餐廳服務生、行李搬運員、客房服務員等,建議一次給1美金或者1里拉左右;
- \*迪拜行程遵循阿聯酋當前防疫政策要求,行程車輛保持半員;
- \*如您需要參加迪拜推薦自費項目,請在報名時告知;
- \*團費不包含任何機票;
- \*我们保留根据當地政府的新冠病毒安全政策更换旅游行程的权利。
- \* Travelers must hold a negative COVID-19 PCR test certificate for a test taken no more than 72 hours before departure, a vaccination certificate showing full vaccination and a travel insurance cover for COVID-19.
- \* Our group provides assistance regarding PCR Tests: for Dubai (the expenses need be paid extra, each time around US\$540/pp), for flight back to Australia (the expenses need be paid extra, each time around US\$50/pp).
- \* Turkey is a country where tipping is popular. Generally, it is recommended to give about 1 US dollar or 1 lira at a time to restaurant waiters, baggage porters, room attendants, etc
- \* According to the anti-epidemic policy of UAE, half of the seats within vehicles will remain vacant.
- \* If you want to take part in optional tours, please let us know when you sign up for the package tour.
- \* The tour fare does not include any air ticket.
- \* We reserve the right to change our tour itineraries depending on the local government's COVID-19 safety policies.

#### 抵達日期

2021 年 10 月 1 日-2022 年 3 月 28 日期間, 週一/週五指定日期抵達伊斯坦布爾 From 01/10/2021 To 28/3/2022, Arrive in Istanbul on designated Monday/Friday

10月:1,4,8,11,15,18,22,25,29

11月:1, 5, 8,12, 15, 19, 22,26, 29

12月:3,6,10,13

2022:

1月:3,7,10,14,17,21,24

2月:4, 7,11, 14, 18, 21,25, 28

3月;4,7,11,14,18,21,25,28

### **Day 1** 原居地 → 伊斯坦布爾 Home City → Istanbul

今日飛抵伊斯坦布爾。導遊會在機場舉牌接機,之 後前往酒店辦理入住。(酒店下午14:00 之後入住) Hotel: DoubleTree by Hilton Istanbul Esentepe or similar

Arrival at Istanbul International Airport, pick up and transfer to the hotel with our receptionist' assistance. The hotel check-in time is after 2pm.

## Day 2 伊斯坦布爾 Istanbul

早餐後遊覽【蘇丹阿赫邁特清真寺】,因內部運用了藍色瓷磚裝飾又稱為藍色清真寺,是伊斯坦布爾的地標建築。之後前往【聖索菲亞大教堂】,作為世界上十大令人嚮往的教堂之一,聖索非亞教堂伊斯蘭清真寺的設計範本。接著遊覽【地下水宮】(含入內門票,9美金/位),這裏曾是拜占庭和奥斯曼時期皇宮的地下蓄水池。好萊塢電影《007大破天幕危機》和成龍的《特務迷城》都曾在這裏取景。午餐後前往金角灣碼頭搭乘遊船遊覽【博斯普魯斯海峽】(含遊船票,4美金/位),它北連黑海,南通馬爾馬拉海和地中海,航行於此,可以縱覽兩岸的名勝古跡,欣賞海天

一色的壯麗美景。之後遊覽【獨立大街】,作為 伊斯坦布爾有名的街道之一,這裏是感受土耳其 懷舊風情及休閒購物的好去處。今日晚餐自理。

### Hotel: DoubleTree by Hilton Istanbul Esentepe or similar

After breakfast, visit the Sultan Ahmet Camii, which is definitely a must-see regardless of how much time you have in the city. Next, you will visit one of Istanbul's most renowned structures, the Hagia Sophia Grand Mosque. Just down the road from the Blue Mosque is the Basilica Cistern (including ticket, \$9/pp), a "sunken palace" that lies beneath the surface of Istanbul's streets. A stay in Istanbul is not complete without a traditional and unforgettable boat excursion up the Bosphorus(including bo at ticket, \$4/pp). Afterwards, enjoy shopping time in Istiklal Caddesi. Dinner is your own arrangement.

### Day 3 伊斯坦布爾 Istanbul

今日自由活動。

您可自行前往【大巴扎】閒逛。土耳其語是"有頂棚的市場"。大巴紮幾個世紀以來一直是整個伊斯坦布爾的城市中心。如果沒來過這裏,你就不能說你來過土耳其。也可遊覽【蘇萊曼清真寺】,被稱之為伊斯坦布爾最美的清真寺。走進蘇萊曼清真寺內部,可以看到鄂圖曼風格的大圓頂,





配上華麗的彩繪玻璃及紅色依茲尼克瓦片,可謂 富麗堂皇。今日午、晚餐自理。 (早餐)

### Hotel: DoubleTree by Hilton Istanbul Esentepe or similar

Free leisure day in Istanbul.

Grand Bazaar is recommeded for your own visit. It is the historic center of shopping and commerce in the city. You can also visit the the Suleymaniye Mosque, a masterpiece of Mimar Sinan or Mimar Koca Sinan.

### Day 4 伊斯坦布爾 → 杜拜

早餐後前往當地指定醫院進行核酸檢測(費用另付)。午餐後遊覽【托普卡帕宮】(含入內門票,12美金/位),這裏在1465年-1853年間是奧斯曼帝國蘇丹在城內的官邸及主要居所,如今被改造為一處博物館,向世人展示著皇族生活的過往及令人稱奇的珍寶。其歷史性和宏偉壯觀使其堪稱土耳其的瑰寶。參觀結束後前往伊斯坦布爾機場,乘機飛往迪拜。抵達後導遊機場接機入住酒店。今日晚餐自理。

### Hotel: DoubleTree by Hilton Dubai M Square Hotel & Residences or similar

After breakfast, have a PCR test(the expenses need be paid extra). After lunch, visit Topkapi Palace (including ticket, \$12/pp), which is particularly important for the Chamber of Holy Relics where Blessed Mantle and Holy Banner are kept in their golden chests. At last, transfer to the airport and fly to Dubai. Upon arrival at Dubai, transfer to the hotel with our receptionist's assistance. The hotel check-in time is after 3pm.



## Day 5 杜拜 国阿布扎比 国杜拜 Dubai 曾 Abu Dhabi 曾 Dubai

早餐後前往阿聯酋首都阿布扎比遊覽。參觀中東最大的清真寺-【紮伊德清真寺】(如遇特殊情況閉館,改為外觀並拍照留念)。寺內有數以萬計的寶石鑲嵌,有最多的水晶珠寶吊燈,有全世界最大手工地毯。外觀八星級【酋長皇宮酒店】,它是全世界最奢侈的酒店。之後前往【阿布扎比羅浮宮博物館】(含入內門票,18美金/位),這里是阿拉伯世界首個綜合性博物館,建在波斯灣海邊,展品涵蓋世界各地文明。接著前往【阿布扎比總統府】(含入內門票,18美金/位),它是阿拉伯聯合酋長國新的獨特地標,為世界提供了對阿拉伯文化和管理的一次見解。之後乘車返回地拜。

### Hotel: DoubleTree by Hilton Dubai M Square Hotel & Residences or similar

After breakfast, transfer to Abu Dhabi, and visit the Sheikh Zayed Grand Mosques. The mosque holds a Guinness World Record for the largest hand-woven carpet and also boasts one of the largest chandeliers in a mosque. Then, have a photostop at Emirates Palace from the outside. Afterwards,



visit the Louvre Abu Dhabi (including ticket, \$18/pp) which is the Arab world's first museum. The incredible structure of the museum was inspired by the region's rich architectural traditions and unique location. Later on, proceed to Qasr Al Watan (including ticket, \$18/pp), a working Presidential palace and a majestic cultural landmark. Transfer back to Dubai after Abu Dhabi's visit.

#### Day 6 杜拜 Dubai

早餐後前往迪拜當地機構進行核酸檢測(費用另付)。之後乘車外觀世界最奢華七星級【7星帆船酒店】,後乘坐【高空觀光輕軌】(含單程票8美金/位)進入號稱「世界第八大奇景」-【棕櫚島】,它以棕櫚樹為外型,豪華酒店、沙灘別墅、海景大廈等設施組成。接著前往世界第一高樓【哈利法塔】,登上第124層全球最高的觀景台【At The Top】(含非高峰時段門票42美金/位)。之後前往世界最大的購物中心【迪拜商場】,外觀【室內水族館】。今日晚餐自理。 (早/午餐)Hotel: SAii Lagoon Maldives, Curio Collection by Hilton

After breakfast, observe the Burj Al Arab Hotel (Sailboat Hotel) outside, which is one of the most famous landmark in Dubai. Then, take the Monorail to overlook the Palm Island (including one-way ticket, \$8/pp). Viewed from above, the manmade island resembles a stylised palm tree, which was built from reclaimed land mass and a series of artificial archipelagos. Afterwards, go to the world's tallest building, the Burj Khalifa, and enjoy the wonderful view on the viewing platform 'At The Top' (including ticket of Non-prime hours, \$42/pp). Later on, enjoy shopping time in Dubai Mall and observe the Indoor Aquarium. Today's dinner please arrange on your own. (B/L)



#### Day 7 杜拜 Dubai

今日自由活動或參加推薦自費: 前往【迪拜世博 會】感受精彩世博之旅(包含一日門票、會場往 返接送),190美金/位。 (早餐)

Hotel: DoubleTree by Hilton Dubai M Square Hotel & Residences or similar

After the breakfast, free day for leisure in Dubai or take part in optional tour of Expo Dubai 2020 (including one-day ticket+transfer): \$190/pp. (B)

### Day 8 杜拜 → 原居地 Dubai → Home City

早餐後專車送至機場,結束愉快的旅程。晚班機離開迪拜的客人,可自費參加迪拜老城遊覽,160 美金/位。參觀【迪拜博物館】,記述了自 1930 起至今的沙漠之國的發展歷史。之後前往中東最大的【黃金市場】和【香料市場】遊覽。乘坐傳統【水上的士 Abras】跨過 Creek 海灣,欣賞兩岸【古代商人大屋】及現代建築。之後送您前往機場,如時間充裕,您還可以在迪拜機場世界最大的免稅店享受愉快的購物體驗。 (早餐)

After breakfast, transfer to the airport and return to your home city.

If you leave Dubai with a night flight, you can choose to take part in the optional tour of the traditional parts in Dubai: \$160/pp. First, visit the Dubai Museum (Travelers who arrive on Monday visit Al Fahidi Historical District instead). It is the oldest existing building in the city and a must-visit for a taste of old Dubai. Then, visit the traditional markets: Gold Souk and Spice Souk. Then, take the traditional water taxi -Abras across Creek Bay to admire the ancient merchants' houses and modern buildings on both sides of the river. Aferwards, transfer to the airport, you can also enjoy your time in Dubai Duty Free there if time allows.



特约旅行社 Your Travel Agent

有關報名詳情及旅遊細則,請參閱長城假期旅遊預訂表 For Terms and Conditions please refer to Great Wall Travel Tour Booking